
Referat af ÆIB Brønshøj/Husum’s udskudte Generalforsamling 

onsdag den 25.8.2021 kl. 10.00, afholdt i Sportscafeen på 

Genforeningspladsen. 

 

Dagsorden iflg. vedtægter: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Godkendelse af regnskab for årene 2019 og 2020 

4. Fremlæggelse af budget for 2021 

5. Indkomne forslag 

6. Fastsættelse af kontingent/deltagerbetaling 

7. Valg til bestyrelse. På valg: 

a) Formand til 2022 

b) Kasserer til 2023 

c) Bestyrelsesmedlem til 2022 (Lone Jensen i stedet for Kirsten Larsen) 

d) Holdrepr. til Brønshøj- og Husumholdene til 2022 (Berit Løvendahl Nielsen 

og Kirsten Andersen) 

e) Bestyrelsessuppleant/sekretær til 2022 (Bente Lodberg Samuel) 

f) Bestyrelsessuppleant til 2023 (i stedet for Jette Mølgaard) 

8. Valg af revisor og suppleant 

9. Eventuelt 

 

Ad 1 

Erik Jørgensen blev valgt til dirigent og Bente Lodberg Samuel til referent. Det blev 

oplyst, at mødet ville blive optaget på diktafon, hvilket blev godkendt af de 

fremmødte medlemmer. Der var mødt 33 stemmeberettigede medlemmer op. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen og regnskabet var udsendt til 

medlemmerne rettidigt.  

Ad 2. 

Formand Bente Bruhn Iversen bød velkommen og indledte sin beretning. 



       2. 

ÆIB’s sidste ordinære generalforsamling blev afholdt den 20.3.2019 (pga coronaen). 

Den 30.4.2019 havde ÆIB Brønshøj/Husum 25 års jubilæum, hvilket blev afholdt i 

Restaurant Palmehaven ved Damhussøen. Dette arrangement var en succes med stor 

deltagelse. Underholdningen stod Operettekompagniet for, hvilket var en stor succes. 

Ferielukningen var som sædvanligt fra den 30.4. – 31.8.2019. 

Vi nåede også at afholde Julefrokosten i Sportscafeen, hvilket var rigtig hyggeligt 

som sædvanligt. 

Fastelavn blev afholdt i februar 2020, hvor vi slog katten af tønden, nogle var festligt 

udklædt, og vi sluttede af med kaffe, fastelavnsboller og hygge.  

Grundet coronaen lukkede vi vores forening ned onsdag den 11. marts om 

formiddagen, samme dag som Mette Frederiksen lukkede hele Danmark ned om 

aftenen. Generalforsamlingen blev udskudt til 22.9.2020. Denne generalforsamling 

blev desværre også aflyst.  

I foråret 2021 forespurgte et medlem om mulighed for udendørs gymnastik, og det 

lykkedes heldigvis. Litten og Rikke samt 20-25 medlemmer var i marts/april måned 

friske på ideen. 

75 medlemmer betalte kontingent for januar – april 2021, hvilket har været med til at 

holde hånden under vores forening. Flot klaret ud af ca. 95 medlemmer! 

Nogle valgte at stå standby – og kommer med igen fra september 2021.  

Det betalte kontingent fra foråret 2021 bliver overført til sæsonen september – 

december 2021.  

Dette kan lade sig gøre, fordi Kassereren og Formanden ad to omgange via DIF og 

DGI’s corona hjælpepuljer lykkedes med at få bevilget hhv. kr. 20.313,- og kr. 

31.373,- i alt kr. 51.686,-. 

Vores dygtige instruktører fortsætter heldigvis og lægger en god plan for 

gymnastikken, hvor vi også kan passe på hinanden. Lokalerne Bueskyttesalen, Lokale 

34 og Karatesalen er heldigvis sikret til medio 2022.  

Bestyrelsen glæder sig meget til forhåbentlig normaliserede forhold i den nye sæson. 

 

 



        

3. 

Dirigenten spurgte, om der var nogen spørgsmål til beretningen, og Jette Larsen 

spurgte, hvad pengene fra hjælpepuljer skulle bruges til, og svaret var, at det skulle gå 

til kontingentfri efterårssæson i 2021 for de medlemmer, der havde betalt kontingent 

for foråret 2021. Instruktørerne skal ligeledes have løn i hele perioden. 

Jette Larsen spurgte, om Aftenskolernes Samråd stadig eksisterer, og om vi får gavn 

af medlemskabet. Formanden bekræftede, at vi stadig var medlemmer, idet vi får 

deres materiale tilsendt. 

Metha Berthelsen oplyste, at vi gennemførte gymnastikken nogle gange i 2020  

Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 

Ad 3 og 4 

Kassereren oplyste, at regnskabet for 2019 og 2020 skal godkendes på 

generalforsamlingen og videregives til banken. Kassereren gennemgik regnskaberne 

grundigt, og oplyste, at bankbeholdningen er på kr. 184.415,24, kontantbeholdningen 

er på kr. 552,- og Flexkontoen er på kr. 98.489,13. Regnskabet 2019 og 2020 blev 

godkendt. 

Kassereren gennemgik ligeledes budgettet for 2021, og Jette Larsen spurgte, hvorfor 

der var afsat kr. 50.000,- til arrangementer, når der ikke var planlagt nogen 

arrangementer i efteråret 2021. Kassereren oplyste, at vi afholder julefrokost 16. 

december 2021 og kan flotte os lidt mere til dette arrangement. Desuden var det, da 

budgettet blev lagt, svært at forudsige udgiften pga. usikkerheden om coronaen. 

Budgettet blev ligeledes godkendt.  

Ad 5 

Der var ingen indkomne forslag. 

Ad 6 

Der bliver ingen kontingentforhøjelse her i 2021, men emnet kommer op på 

generalforsamlingen i 2022, hvor bestyrelsen vil foreslå en kontingentforhøjelse på 

100,- kr. grundet stigende udgifter. 

Ad7 



Grundet manglende mulighed for at afholde generalforsamling i 2020, skal alle 

bestyrelsesmedlemmer i år vælges for henholdsvis 1 og 2 år. 

       4. 

Formanden blev genvalgt frem til generalforsamlingen i 2022, hvorefter Bente 

fratræder som formand. 

Kassereren blev valgt frem til 2023 (hvor han fratræder). 

Lone Jensen blev valgt som bestyrelsesmedlem frem til 2022. 

Bente LS blev genvalgt som suppleant/sekretær frem til 2022. 

Kirsten Andersen blev valgt som holdrepræsentant frem til 2022 (med fuldmagt). 

Berit Løvendahl Nielsen blev valgt som holdrepræsentant frem til 2022.  

Bestyrelsessuppleant Jette Mølgaard har valgt at stoppe efter ca. 12 år i bestyrelsen, 

hvor Jette har udført en stor indsats! Formanden takkede Jette for arbejdet og 

overrakte hende et gavekort til Frederiksberg Centret på kr. 500,-.  

Formanden bad om ordet igen og pointerede, at vi i bestyrelsen mangler en suppleant  

i stedet for Jette Mølgaard, og opfordrede medlemmerne til at melde sig og gøre en 

indsats for vores gode forening. Suppleanten må meget gerne være interesseret i at 

overtage formandsposten og opfordres til at kontakte Bente Bruhn Iversen for en snak 

om dette.  

Ad 8 

Revisor Poul Andersen og revisorsuppleant Bent Larsen blev genvalgt frem til 2022. 

Ad 9 

Leif Rygaard takkede bestyrelsen for deres store indsats under coronakrisen og for at 

holde den positive kontakt til medlemmerne.  

Jan Samuel spurgte, om vi kunne søge tilskud til lokaleleje. Kassereren oplyste, at vi 

betaler 10,- kr. i timen i leje pr. lokale, hvilket svarer til en udgift på kun kr. 1.200,- 

om året.  

Dirigenten takkede for god ro og orden, og formanden overrakte ham to flasker vin 

som tak for indsatsen.  

Derefter var der smørrebrød, øl/vand/vin til alle samt kaffe og småkager.  

Ref.: Bente Lodberg Samuel 



25.8.2021 

 

 

 

 

 

 

 

       

 

  

 


